
Hockey Vereniging Victoria

Inspirerende beleidsmiddag

Nieuwsbrief

We vergaderen heel wat af met het bestuur. Met het “dagelijks bestuur” over meer organisatorische en
functionele kwesties en met het hele bestuur – dus inclusief de hockeybestuurders, waarbij de focus vooral op
ons favoriete onderwerp – hockey - ligt. 

Dan gaan we dieper en beter voorbereid in op bepaalde onderwerpen waar we tijdens de reguliere
vergaderingen onvoldoende aan toekomen. Dat kunnen onderwerpen zijn waar we over gesproken hebben
met de beleidscommissie, waar we twee keer per jaar de stand van zaken met betrekking tot het huidige
beleidsplan mee doornemen. Maar ook onderwerpen waarvan we merken dat die anderszins extra aandacht
behoeven.

Afgelopen zondag was weer zo’n beleidsmiddag. Wij hebben onder meer gesproken over behoud en werving
van leden. Vanuit de KNHB krijgen wij signalen dat de ledenaantallen van hockeyverenigingen flink
teruglopen. Bij Victoria loopt het nog niet zo’n vaart, met een ledendaling van 2,8%, maar het is wel van
belang dat wij nadenken over ledenwerving en -behoud. Ondertussen is er vanuit de gemeente Rotterdam
een sterke wens om zoveel mogelijk mensen aan het sporten te krijgen. Wat kunnen wij doen om te zorgen
voor voldoende aanwas bij de jongste jeugd? 

Twee keer per jaar nemen we de tijd elkaar langer te spreken

Lees verder
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We moeten nadenken over ledenwerving en ledenbehoud
Moeten we meer samenwerkingen zoeken, andere hockeyvormen aanbieden? Dat soort zaken. Ook spraken
we uiteraard over de begroting van 2023/2024 en de keuzes die we daarin (moeten) maken. Hoe houden we
het voor iedereen betaalbaar? Waar gaan we de contributies van de leden aan besteden? Echt zaken waar je
goed de tijd voor moet nemen. 

Als “special act” hadden we daarnaast niemand minder dan erelid Boudewijn van Eijck uitgenodigd om ons in
te wijden in “het geheim van Victoria”… Dat valt niet samen te vatten, maar als ik drie dingen moet noemen
dan zit het hem toch in het familiekarakter van de club in combinatie met de studenten en andere senioren.
En natuurlijk onze eigen onovertroffen hockeyopleiding.

Victoria is een unieke vereniging. De combinatie van bovengenoemde elementen die leidt tot een echte
familie-topclub. Waar sfeer, samenzijn en succes hand in hand gaan. We zijn er als bestuur trots op daar een
steentje aan te mogen bijdragen. Wil je dat ook: vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl

Groet en tot snel, 

Stephan Sluijters
Voorzitter HV Victoria
 

mailto:vrijwilligerscoordinator@hvvictoria.nl
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Allemaal in de zaal
In de week dat het voor het eerst deze winter een beetje vriest zijn alle teams nu 
daadwerkelijk de zaal in gegaan. Daar gaat best wel wat voorbereiding aan vooraf.

We beginnen altijd al in het voorjaar met het inhuren van externe zaalruimte. Natuurlijk hebben we onze
eigen mooie Vic hal, maar die biedt bij lange na niet voldoende om alle teams voldoende te laten trainen.
Rond de 20 uur huren wij jaarlijks extern in. En omdat iedereen in de winter zaalruimte nodig heeft, is het
best een opgaaf om de juiste uren op de juiste plekken te krijgen. Maar het is weer gelukt, met veel dank aan
Myra. Overigens zijn er ook teams die zelf extra uren hebben ingekocht voor eigen extra trainingen. Het staat
op de agenda hoe daar in het vervolg mee om te gaan – dat is nu een beetje rommelig verlopen.  

Overigens ook veel dank aan alle begeleiders, trainers, coaches en (andere) ouders voor de flexibiliteit.
Zaalhockey is fantastisch, maar qua organisatie voor iedereen ingewikkelder dan het veld.  

Externe zaalhuur

Dankzij de onovertroffen Rachel en Marnix van de materialencommissie (daar is nog een vacature!) heeft
ook iedereen weer de nodige zaalmaterialen gekregen. En zijn er ook weer zaalballen verspreid. Zowel tegen
borg aan de teams als over de verschillende locaties voor de trainingen. Net als vorig jaar willen we iedereen
dringend verzoeken zorgvuldig met de materialen om te gaan en in het bijzonder de ballen op de
trainingslocaties te laten en niet mee te nemen. Zaalballen zijn prijzig en het budget is beperkt.

Materialen

De zaalinfo avonden waren een succes. Vooral de
algemene zaalinfo avond van 22 november voor alle
jeugd, georganiseerd door Sylvia, was druk bezocht.
Super goed idee om dat “live” te doen in de hal! Ook de
coaches van de jongste jeugd zijn op 17 november
door onze tactische zaalgoeroe’s Kate en Els weer
optimaal geïnformeerd. De dobbelsteen, bananen,
billen tegen de balk, de T en ‘nog 1x breed en hij zit’ zijn
allemaal weer langsgekomen. Het belooft een heerlijk
sportief en leerzaam zaalseizoen te worden. 

Mochten er ondanks de voorlichtingsavonden nog
specifieke vragen rondom zaalhockey zijn, mail dan
naar zaalhockey@hvvictoria.nl.

Zaalinfo avonden 

De mannen van Heren 1 zijn zondag 26 november,
alvorens ze zich herbstmeister mochten kronen, weer
opgestart met ‘Zaal op Zondag’ voor onze O9&O10
Jeugd. Wat een heerlijke bedrijvigheid zo op de vroege
zondagochtend en wat een feest om alle technische
snufjes te mogen leren van deze kanjers. Speciale dank
voor de gesmeerde organisatie gaat uit naar
Fréderique en Caroline.

Zaal op zondag
Vind jij zaalhockey ook zo leuk? Heb je toffe ideeën of
initiatieven rondom zaalhockey? Wil je onze eigen Vic-
zaal volhangen met jouw bedrijfsnaam, logo en/of
briljante slogan? Wil je mee helpen met organiseren of
vind je dat dingen beter of anders kunnen rondom het
zaalhockey? Mail dan naar bovengenoemd mailadres
en we nemen graag contact met je op. 

Veel succes en plezier allemaal in de zaal! 

Steentje bijdragen?

mailto:zaalhockey@hvvictoria.nl


H025-5

Team in de spotlight 

Hoi allemaal! Wij zijn Victoria HO25-5, een studententeam waar er van je wordt verwacht dat je tijdens de
trainingen & wedstrijden 100% geeft om als team beter te worden en de drie punten te pakken, maar waar
nadien samen een biertje doen ook hoog in het vaandel staat. 

Vier jaar geleden werd ons team onder leiding van
Idsert, ook wel Glaas genoemd, opgericht  tijdens
corona tijd: HJ7. Een gek seizoen, doordat met corona
alleen onderling wedstrijden gespeeld mochten
worden. Met een hoop nieuwe gasten mochten we in
het tweede seizoen ons aantreden maken in de 3e
klasse. Hierin werden we gelijk kampioen, met
promotie naar de 1e klasse als gevolg! Dit hielden we
helaas niet lang vol en na een degradatie in de herfst
en handhaving in de lente mochten we dit jaar
beginnen in de 1e klasse (de oude 2e klasse).

Met nog 6 jongens van het eerste uur en 15 gasten die
er in de loop der jaren zijn bijgekomen, begonnen we
dit seizoen met maar één doel: promotie naar de
overgangsklasse. Waar we in de begin jaren soms met
10 op het veld stonden en trainingen regelmatig niet
doorgingen, zijn we nu steevast met minimaal 15 man
op de zondag en wordt er elke woensdag volle bak
getraind. Met resultaat, want we zijn gepromoveerd
naar de overgangsklasse! 

Start in een gek seizoen

Ons doel: promotie naar de overgangsklasse 
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Komende maanden gaan we knallen in de zaal en
daarna staat ons op het veld de grote uitdaging te
wachten om het NK voor O25 teams te halen. Support
hierbij is altijd welkom, dus hopelijk zien we jullie snel
langs de lijn!

HO25-5
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Duurzaamheidsupdate

De verduurzaming van Victoria gaat in sneltreinvaart door. 
Op de tennishal liggen 480 gloednieuwe zonnepanelen en de subsidie voor
warmtepompen is aangevraagd. Ook besparen we flink veel energie door
isolatie en het dichthouden van deuren en het uitdoen van lampen.
Bovendien hebben we een nieuw en gunstig energiecontract afgesloten.
Daardoor zijn we ongeveer evenveel kwijt aan ons energieverbruik als vóór
de energiecrisis en de prijsstijgingen. En zelfs de bitterballen worden
duurzaam. Een update door de trekker van de verduurzaming Pieter
Tavenier.

Duurzame bitterballen en 480 nieuwe zonnepanelen

“Inmiddels liggen alle nieuwe de zonnepanelen op het dak van de tennishal. In totaal zijn het er 480, verdeeld
over 3 blokken van 80 panelen aan elke kant. De panelen liggen naar het oosten en wensten en niet naar het
zuiden. Dat heeft als voordeel dat we in de ochtend al vroeg stroom opwekken en ook in de middag tot einde
middag nog veel stroom. Ook in de donkere maanden van het jaar doen zonnepanelen met een Oost-West
ligging het beter dan zonnepanelen op het Zuiden. En omdat de bestaande panelen wel op het zuiden liggen,
vullen deze twee installaties elkaar goed aan.”

Dus we gebruiken nu onze eigen zonnestroom?

“De installateur is nu nog bezig de elektrische installatie af te ronden en vanaf de eerste week van januari gaan de
panelen ook echt produceren. In totaal leveren ze ongeveer 60% van alle stroom die Victoria gebruikt, oftewel
200.000kwh per jaar. De bestaande panelen zijn daarnaast nog goed voor 40% van ons stroomverbruik dus in
totaal produceren we evenveel stroom als dat we gebruiken.” 

Verdienen we daar ook aan?

“Helaas kunnen we niet net als huishoudens ons verbruik en productie tegen een vergoeding terugleveren aan
het elektriciteitsnet (salderen). Daarom is het slim om het eigen verbruik te maximaliseren en bijvoorbeeld de
ruimteverwarming te elektrificeren. Het allermooiste zou een grote batterij zijn zodat we de overdag opgeslagen
stroom kunnen gebruiken voor de lichtmasten in de avond. De lichtmasten bij de velden zijn de grootste
stroomverbruiker van Victoria.” 

Wanneer denk je dat dit gaat gebeuren?
“Batterijen worden heel snel goedkoper en we volgen de prijsontwikkelingen op de voet. Nu zijn ze nog te duur
maar ik verwacht dat over 1 of 2 jaar we kunnen overgaan tot de aanschaf van een grote batterij waarmee we
dan het hele stroomverbruik van avond tot ochtend kunnen overbruggen. Overdag voeden we die batterij dan
met de eigen zonne-energie.”

Wat doet dit allemaal met onze energierekening?
“We hebben zojuist het energiecontract van Victoria vernieuwd. Door de zonnepanelen en de
energiebesparingsacties hebben we heel veel geld kunnen besparen. Ook hebben we op een mooi moment de
prijzen kunnen vastleggen. Onder aan de streep betekent dit dat we ongeveer even veel kwijt zijn aan ons
energieverbruik als vóór de energiecrisis en de prijsstijgingen. Als we deze maatregelen niet genomen hadden,
waren we op jaarbasis 70.000 euro meer kwijt geweest aan energie. Overigens goed om te weten dat het
verminderen van ons energieverbruik het meeste oplevert. Door zuiniger met energie om te gaan hebben we 50.000
euro uitgespaard. De zonnepanelen leveren een besparing op van 20.000 euro. “

Wat is de volgende stap?

“Ons volgende project is het plaatsen van warmtepompen. Daarvoor loopt nu de subsidieaanvraag en als die
positief is, verwachten we dat de warmtepompen in de eerste helft van 2024 geplaatst kunnen worden. We
verwachten dat we hier op jaarbasis een aanvullende besparing van 25.000 euro mee kunnen realiseren. We
willen ook 10 laadpalen plaatsen waar we onze opgewekte zonne-energie kunnen verkopen aan de bezoekers.
Maar omdat de parkeerplaats aangepast gaat worden bij de herinrichting van het complex, willen we daar nog
even mee wachten om geen onnodige kosten te maken.”

En die bitterballen, hoe zit het daarmee?
“Ja de bitterballen op Vic worden binnenkort ook duurzaam want we gaan ons gasgestookte frituur vervangen
door een elektrisch frituur dat gebruikt maakt van de eigen zonnepanelen. Goedkoper en duurzamer!”



Terugblik | Victoria x Vinted 

Dat was de eerste Vic X vintage kledingmarkt op zaterdag 4 oktober op de club. In de weken ervoor is enorm
veel hockeykleding waaronder Victoria shirts, korte broeken, rokjes, schoenen en ook sticks ingeleverd. De
vraag naar tweedehands kleding bleek groot, want eind van de ochtend was er al veel verkocht. 

Ruim 60% van wat is ingeleverd heeft een nieuwe bestemming. De niet verkochte spullen (vooral oude sticks,
bidons en kleding met naam is gedoneerd aan de Sportspullenbank Rotterdam. De gehele opbrengst gaat naar
de club en wordt besteed aan de jeugd.  

Terugkijkend een succes dat voor herhaling vatbaar
is. De organisatie van de markt gaat de komende
tijd bekijken hoe deze vintagemarkt vaker op vaste
momenten kan plaatsvinden. De volgende markt
staat gepland voor begin maart en we maken een
permanente inleverbak. Bewaar dus alle nog goed
bruikbare kleding en hockeyaccessoires. Daar help
je Victoria mee! 

Bedankt Onno voor het initiatief, het organisatie
team en BUUF voor het meedenken. 

Voor suggesties en/of vragen
victoriavinted@hvvictoria.nl.

Een onverwacht groot succes

Oproep seniorencommissie
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Voor herhaling vatbaar

In de seniorencommissie kan je ervoor zorgen dat jouw ideeën binnen de club uitgevoerd worden!
Denk mee over de trainingsschema’s en hoe we de teams willen inrichten. Maar ook zodat je leuke
dingen kan organiseren voor de senioren. Dus draag jij Victoria een warm hart toe, vind je het leuk
om je handen uit de mouwen te steken en wil je graag een handje helpen? Stuur een bericht naar
senioren@hvvictoria.nl als je wil helpen.

Seniorencommissie is op zoek naar extra mensen
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Jetzt geht’s los 

Zaterdag 3 februari 2024
van 19:00 uur tot 01:00 uur

Trommel je team op, neem andere ouders mee en 
kom in je mooiste ski outfit. 

Après Ski Party
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5 vragen aan: Hadrien Hoogendam

Ik ben begonnen als vrijwilliger bij Victoria in 2018 in de functie als
hockeycoach/trainer in de topjeugd. In de daaropvolgende jaren heb ik
een verscheidenheid van meiden- en jongensteams onder mijn hoede
gehad. Als ‘kind van de club’ vind ik het erg leuk en leerzaam om de
nieuwe generaties beter te maken door hen te inspireren en te
motiveren. Daarin vind ik het erg belangrijk dat er een goede balans
moet zijn tussen presteren en plezier. De verhalen van de spelers
buiten hockey om zijn minimaal net zo relevant als het verhaal wat wij
gezamenlijk schrijven op het veld.
 
Daarnaast ben ik op verschillende festieve gelegenheden de DJ. Dit doe
ik altijd met veel plezier. Victoria was voor mij uiteindelijk de
doorslaggevende factor om mij daar verder in te verdiepen en te
professionaliseren. 

In elke nieuwsbrief stellen we 5 vragen aan
een vrijwilliger

Wat doe jij als vrijwilliger?

Waar heb je het meeste plezier in?
Uiteraard is presteren een belangrijke bron van voldoening, zowel voor een speler als voor een coach. Niemand die
het tegenovergestelde zal verkondigen. Presteren betekent echter niet per definitie de beste (willen) zijn. Ik kan ook
erg genieten van de groei die een speler doormaakt gedurende het seizoen. Dat kan zowel op hockeyend als sociaal
niveau zijn. Liefst beide. Dat is vaak de bevestiging van het streven dat je je spelers als coach iets wil bijbrengen wat
hen beter maakt. Plezier zit hem ook veel in de kleine dingen. Het is heerlijk om na een lange studeer- of werkdag
een goede en gedisciplineerde training te draaien. Buiten de velden om kan ik ook erg genieten van de informele
manier waarop vrijwilligers, spelers en ouders met elkaar omgaan op Victoria. Binnen de trainers is de laatste jaren
een hechte groep ontstaan waar altijd iemand klaarstaat voor hulp om te sparren over nieuwe ideeën.

Wat zou je graag veranderd willen zien?
Elke coach of trainer heeft weer zijn eigen drijfveren waarom hij het coachvak is ingestapt. Persoonlijk zijn er een
aantal waarden waar ik als coach, maar ook als speler, steeds meer het belang van ben gaan inzien. In mijn
jeugdjaren op Victoria zag ik mijn coaches en teamgenoten doordeweeks bijna vaker dan mijn eigen ouders. Dat
deed mij realiseren dat wij als coaches niet alleen een rol moeten spelen op hockeygebied, maar dat wij ook op
sociale ontwikkeling een belangrijke factor zijn in de jeugd. Mijn belangrijkste ‘missie’ als coach is dat ik mijn spelers
niet alleen betere hockeyers wil maken, maar ook betere sporters. Daarmee beoog ik dat het zij ongeacht de
tegenstander, ongeacht de uitslag, ongeacht de omstandigheden, zich altijd respectvol en authentiek opstellen.
Belangrijkste eigenschap daarin is een zekere mate van nederigheid. Je kunt al onze tegenstanders vragen om
Victoria te omschrijven; geen van hen zal dat stempel op ons drukken. Respect dwing je af door de beste te willen
zijn, maar ook door je daar naar te gedragen! Daarnaast vind ik het ook belangrijk dat spelers bewuster bezig zijn
met tactiek en oplossingen. Van oudsher werd alles veel voorgekauwd en wordt het denkwerk overgelaten aan de
coach(es). Ik wil dat mijn spelers eerst zelf nadenken over mogelijke oplossingen. Hierdoor gaan zij het spel zelf ook
beter begrijpen en dat maakt ze onbewust veel adaptiever. Dat gebeurt in mijn optiek nog te weinig. 

In mijn jeugd op Victoria heb ik bijna alles gewonnen wat er te winnen viel: Het 2x (bijna 3x) landskampioen
worden is onlosmakelijk in mijn geheugen gegraveerd.  Plus tal van andere kampioenschappen die wij mee
terug wisten te nemen naar Kralingen. Er is niks mooiers dan het hebben van een hecht, verbroederd en
succesvol team.  Ook verliezen binnen de club hebben gezorgd voor heel sterke herinneringen en waren
symbolisch voor de band die ik met de club heb opgebouwd. Het hebben van één mooiste herinnering
impliceert echter wel dat je het beste moment al gehad hebt. Ik leef in de veronderstelling dat mijn mooiste
moment nog moet komen!

Wat is je mooiste herinnering op Vic?

Wat zou je tegen iemand zeggen die ook overweegt vrijwilliger te worden?

Doe het! De ingang om in te stromen als coach is erg laagdrempelig. Ook als je eens benieuwd bent hoe het is om
trainer of coach te zijn, zullen mijn medecollega’s en ik altijd open staan om je mee te nemen in wat we doen. Het
vak leert je veel meer dan alleen beter worden in het spelletje. Je kan je in een uitdagende sportieve omgeving
ontplooien. Overigens biedt de club veel meer opties dan alleen trainer/coach. Zowel vóór als achter de schermen
gebeurt heel veel om de club draaiende te houden. Zij zijn minimaal net zo belangrijk als degenen die op het veld de
club vertegenwoordigen. Victoria heeft veel commissies en initiatieven waar jij ook je steentje aan zou kunnen
bijdragen!



De Victoria Keepersschool 

De Victoria Keepersschool begon 10 jaar geleden met jeugdtrainingen voor mini's, breedte- en topsport jeugd.
Al snel volgden de senioren-topsporters en twee jaar geleden begonnen we met trainingen voor senioren in de
breedtesport. We trainen niet alleen vaste keepers, maar ook roulerende keepers. Zo is iedereen die op
zaterdag of zondag onder de lat staat goed voorbereid.

Het organiseren van een wekelijkse training is een flinke klus. We kunnen dit doen dankzij de inzet van vele
vrijwilligers. Vooral opvallend is de betrokkenheid van onze eigen jeugd. De gehele organisatie van de
vrijdagtraining (voor alle mini’s en jeugd in de breedtesport) ligt in handen van jonge leden. Hoog tijd om hen
bij naam te noemen. Roos van Gastel (DO2 en trainer/coach MO12-2) en Lex van der Vleuten (JO18-2) zijn
verantwoordelijk voor de organisatie en coördinatie van de gehele vrijdagtraining. De trainers zijn Marthe
Huibers (MO18-2), Jette Schal (MO18-4), Lotte Mureau (MO16-1), Pulad Fathipour Jalilian (JO16-1), en onze
jongste aanwinst, assistent-trainer Thijmen Janssen (JO12-2). Ze stellen hun eigen oefeningen samen waarbij ze
uit hun eigen trainingservaring putten. 

Een mooie mix van technische oefeningen en spel zoals een partijtje voetbal. In weer en wind zorgen ze iedere
vrijdag voor een feestje. Dus mocht je langslopen, blijf dan even kijken hoe dit feestje gevierd wordt. 

De Victoria Keepersschool.

De Victoria keepersschool kan niet zonder jongste vrijwilligers
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Wist je dat...

... we 1.878 hockeyende leden hebben.

... we in totaal 137 teams hebben.

... en meer dan 300 vrijwilligers.

... we sinds dit jaar 61 nieuwe scheidsrechters erbij hebben.

... we in totaal 70 zaalteams hebben.

... er op het dak van de tennishal 480 nieuwe zonnepanelen liggen.

... we een nieuwe vormgeving hebben voor de nieuwbrief, social media kanalen en
posters in het clubhuis.
... we op Instagram bijna 2.700 volgers hebben en de 3.000ste een cadeautje van ons
krijgt.
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Hier zijn de winterkampioenen

MO12-1, MO12-2,
MO12-5, JO12-1, 
H1, HO25-4, HO25-6,
DO25-3, DO25-7,
DO25-9 en DO25-12: 

Gefeliciteerd!



Een gele of een rode kaart?

Onlangs zijn alle leden van Victoria kort voorgesteld aan de leden van de Tuchtcommissie. Daarbij is
aangegeven dat de Tuchtcommissie de schakel vormt tussen Victoria, haar leden en de KNHB en is kort
toegelicht hoe de Tuchtcommissie te werk gaat als een speler of begeleider een rode kaart heeft gekregen
tijdens (of kort na) de wedstrijd.

Ingeval van een gele of rode kaart ontvangt de speler of begeleider op zijn aan Victoria opgegeven e-mailadres
een bericht van de KNHB waarin de gele of rode kaart wordt bevestigd. In diezelfde e-mail wordt dan tevens
door de KNHB aangegeven dat aan Victoria een bijdrage in de administratiekosten in rekening zal worden
gebracht en of de  kaart sportieve consequenties heeft. Een sportieve consequentie is bijvoorbeeld een
speelverbod (of een verbod om te begeleiden) voor de eerstvolgende wedstrijd(en). Op de site van de KNHB
kun je hierover meer lezen bij ‘tucht en wangedrag’ (https://www.knhb.nl/kenniscentrum/competities/tucht-
wangedrag) en dan bij ‘procedure gele en rode kaarten’.

De bijdrage in de administratiekosten die Victoria aan de KNHB moet betalen, zal worden doorbelast aan (de
ouders van) de speler of aan de begeleider in kwestie. De spelers, begeleiders en teams moeten het aantal gele
en rode kaarten zelf goed bijhouden. Zij moeten ook zelf in de gaten houden of een speler een speelverbod
heeft. Ook zijn zij er zelf verantwoordelijk voor dat een speelverbod juist en tijdig ten uitvoer wordt gelegd.
Wanneer dat niet (goed) gebeurt, zijn de consequenties – geldboete (op dit moment: max. € 250) en drie
wedstrijdpunten in mindering – voor rekening en verantwoording van het team. 

In het licht van het bovenstaande, worden alle leden hierbij opgeroepen na te gaan of het door hen bij de club
opgegeven e-mailadres nog actueel is en juist staat vermeld in de ledenadministratie. Eventuele wijzigingen of
onjuistheden dienen zo spoedig als mogelijk doorgegeven te worden aan onze ledenadministratie
(ledenadministratie@hvvictoria.nl). 
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Vertrouwenspersonen van Victoria 

Binnen HV Victoria hebben we 3 vertrouwenspersonen: 

Karien Soeteman, Lou Haring en Willem Leemreis.

Zij zijn aan de club verbonden voor mensen die meldingen of
klachten hebben over ongewenst gedrag zoals agressie of geweld,
seksuele intimidatie of ongewenste intimiteiten, pesten, of
discriminatie. Deze meldingen worden vertrouwelijk behandelend
en samen met de melder wordt gekeken naar de meest passende
of gewenste oplossing. Zij zijn bereikbaar via
vertrouwenspersoon@hvvictoria.nl 

Voel jij je niet veilig op de club of wil je ergens over praten? 
Neem dan contact op met één van onze vertrouwenspersonen.

https://www.knhb.nl/kenniscentrum/competities/tucht-wangedrag
https://www.knhb.nl/kenniscentrum/competities/tucht-wangedrag
mailto:ledenadministratie@hvvictoria.nl


Boost je (hockey) prestaties met 
Olfit professional en
(sport)compressiekousen! 
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Groot nieuws voor alle sportfanaten onder ons! We introduceren met trots Olfit Professional, die jouw
sportervaring naar een hoger niveau tilt en je welzijn in en buiten het hockeyveld verbetert.

Olfit.nl is meer dan alleen een webshop; het is jouw persoonlijke sportbegeleider. En het begint allemaal met
het aanmaken van een account bij Olfit Professional. Je ontvangt maar liefst 10% korting op het gehele
assortiment.  Je vindt op Olfit.nl hoogwaardige sportcompressiekousen en sportcompressiekleding. Wist je dat
zelfs Victoria Dames 1 deze sportcompressiekousen draagt voor topprestaties?

Waarom zijn (sport)compressiekousen zo essentieel? Ze bieden niet alleen de broodnodige steun aan je
spieren en gewrichten tijdens het sporten, maar versnellen ook het herstelproces na een intensieve training.
Ze stimuleren de bloedcirculatie, verminderen vermoeidheid en minimaliseren het risico op blessures.
Compressiekousen zijn niet alleen onmisbaar op het hockeyveld, maar ook in het dagelijks leven. Ze verlichten
het ongemak en de pijn die kan ontstaan door langdurig zitten of staan.

Bestel bij Olfit en ontvang deskundig advies om jouw sportprestaties te verbeteren. Samen werken we aan een
seizoen vol kracht, snelheid en blessurevrij plezier.

Meld je nu aan: https://www.olfit.nl/partner/hv-victoria/8/registreren

Olfit Professional

Het eerste deel van het hockeyseizoen zit er alweer op.
Veel teams gaan de zaal in en andere teams bereiden
zich voor op het tweede deel in maart. Wat staat er
komende maanden op het programma? We zetten het
op een rij. 

2 december: Start zaalcompetitie
12 januari: Dames & Heren 1 veilingdiner
3 februari: Après Ski Party senioren

Agenda
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Sponsor update

Namens het bestuur, de spelers en alle leden van
Hockeyvereniging Victoria willen we graag onze
dankbaarheid uitspreken aan onze sponsors en
partners voor alle steun en betrokkenheid bij
onze club.

Jullie bijdrage heeft ons geholpen om te groeien,
faciliteiten te verbeteren en spelers te
ontwikkelen. 

We waarderen jullie partnerschap en kijken uit
naar een succesvolle toekomst samen.

Dank aan alle sponsors en partners

Geniet van een fijne decembermaand 


